
Протокол № 17

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів 

від 19 квітня 2023 року             11.00    (онлайн)              м. Кропивницький

Склад комісії – 7 осіб 

Присутні   5   осіб:  
голова постійної комісії – Дрозд Юрій Васильович;
заступник голови постійної комісії - Кайдаш Юрій Анатолійович
секретар постійної комісії – Тесленко Андрій Вікторович
члени постійної комісії:     Шевчук Артем Сергійович

 Шевченко Денис Вікторович.

Відсутні   2   особи  :

член постійної комісії – Здебська Валентина Павлівна (відпустка)
член постійної комісії – Яровой Андрій Ігорович (мобілізований)

У роботі комісії взяли участь:
Голова  обласної  ради  ШУЛЬГА  Сергій  Павлович,  перший  заступник  голови
обласної  ради  СЕМЕНЮК  Юрій  Анатолійович,  заступник  голови
Кіровоградської  обласної  військової адміністрації  ПОЛІЩУК Сергій Юрійович
та  голова  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  бюджету,  фінансів  та
інвестицій КОВАЛЕНКО Сергій Петрович.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про  оголошення  територій  такими,  що  належать  до  природно-
заповідного фонду місцевого значення.

Інформує: Дубровський В’ячеслав Юрійович —  директор департаменту
екології та природних ресурсів Кіровоградської обласної військової адміністрації

Полішук Віктор Васильович — голова Кетрисанівської сільської
ради

2. Про  звіт  про  результати  виконання  програми  економічного  і
соціального розвитку Кіровоградської області на 2022 рік.

Інформує: Соломаха  Світлана  Григорівна –  заступник  директора
департаменту  економічного  розвитку  та  торгівлі   Кіровоградської  обласної
військової адміністрації     



3. Про звіт про стан виконання у 2022 році Плану заходів на 2021-2023
роки  із  реалізації  Стратегії  розвитку  Кіровоградської  області  на  2021-2027
роки.

Інформує: Соломаха  Світлана  Григорівна –  заступник  директора
департаменту  економічного  розвитку  та  торгівлі   Кіровоградської  обласної
військової адміністрації       

4. Про звіт про виконання обласного бюджету за 2022 рік.
Інформує: Анісімова Анжела Миколаївна – в.о. директора департаменту

фінансів Кіровоградської обласної військової адміністрації

5. Про зміни до обласного бюджету на 2023 рік.
Інформує: Анісімова Анжела Миколаївна – в.о. директора департаменту

фінансів Кіровоградської обласної військової адміністрації

6. Про  звіт про результати виконання обласної програми забезпечення
молоді житлом на 2018-2022 роки.

Інформує: Рибалко Ірина Анатоліївна – в.о. начальника Кіровоградського
регіонального  управління  Державної  спеціалізованої  фінансової  установи
“Державний фонд сприяння молодіжному житловому будівництву” 

7. Про  звіт  про  виконання  програми  створення  та  впровадження
містобудівного  кадастру  Кіровоградської  області  на  2022-2024  роки,  за
ІІ півріччя 2022 року.

Інформує: Кулікова  Вікторія  Володимирівна  —  начальник  управління
регіонального розвитку, містобудування та архітектури Кіровоградської обласної
військової адміністрації     

8. Про  реалізацію  заходів  Програми  підтримки  енергомодернізації
житлових  будинків  об’єднань  співвласників  багатоквартирних  будинків
Кіровоградської області на 2022-2023 роки.

1.Інформує:   Довжук Ольга Василівна – директор департаменту житлово-
комунального  господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу
Кіровоградської обласної військової адміністрації

9. Про роботу ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.
Інформує: Пісний Олександр Олександрович – в.о. генерального директора

ОКВП “Дніпро-Кіровоград”
Довжук Ольга Василівна – директор департаменту житлово-

комунального господарства та паливно-енергетичного комплексу Кіровоградської
обласної військової адміністрації      

10. Про інвестиційну програму ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на 2023 рік
та план розвитку ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на 2023-2027 роки.

Інформує: Пісний Олександр Олександрович – в.о. генерального директора
ОКВП “Дніпро-Кіровоград”



Запрошено: Довжук  Ольга  Василівна –  директор  департаменту
житлово-комунального  господарства  та  паливно-енергетичного
комплексу Кіровоградської обласної військової адміністрації      

11. Про  звернення  ФОП  Анісова  Олексія  Володимировича  стосовно
внесення змін до Правил приймання стічних вод до системи централізованого
водовідведення.

Інформує: Пісний  Олександр  Олександрович –  в.о.  генерального
директора ОКВП “Дніпро-Кіровоград”

Запрошено: Довжук  Ольга  Василівна –  директор  департаменту
житлово-комунального  господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу
Кіровоградської обласної військової адміністрації   

12. Про  звернення  Наталії  ДЯЧЕНКО,  мешканки  м.  Кропивницький,
шодо  звернення  депутатського  корпусу  Кіровоградської  обласної  ради  до
Верховної  Ради  України  в  частині  необхідності  внесення  змін  до  Закону
України «Про комерційний облік теплової енергії та водопостачання».

Інформує: Пісний Олександр Олександрович – в.о. генерального директора
ОКВП “Дніпро-Кіровоград”

Запрошено: Довжук Ольга Василівна – директор департаменту житлово-
комунального господарства та паливно-енергетичного комплексу Кіровоградської
обласної військової адміністрації

 
13. Про проєкт Закону України “Про особливості управління обʼєктами

державної  власності  в  лісовій  галузі  та  порядок  утворення  та  діяльності
спеціалізованого  державного  лісогосподарського  акціонерного  товариства
“Ліси України”.

Інформує: Дрозд Юрій Васильович – голова постійної комісії обласної ради

14. Про звільнення голови Кіровоградської обласної ради.
Інформує: Дрозд Юрій Васильович – депутат обласної ради

Перед  початком  розгляду  питань,  голова  постійної  комісії  обласної  ради
запропонував проголосувати за запропонований перелік питань на розгляд постійної
комісії  обласної ради .

Зауважень та пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Одноголосно



1. Про  оголошення  територій  такими,  що  належать  до  природно-
заповідного фонду місцевого значення.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів Кіровоградської обласної військової адміністрації Дубровського В.Ю. та
голови Кетрисанівської сільської ради Поліщука В.В. про оголошення 13 нових
територій  загальною  площею  660,0739  га  такими,  що  належать  до  природно-
заповідного  фонду  місцевого  значення,  розташованих  на  території
Кетрисанівської сільської ради Кропивницького району області.

За  результатами  розгляду  встановлено,  що частково  землі,  які  планується
оголосити  територіями  та  об’єктами  природно-заповідного  фонду  місцевого
значення,   перебувають  у  приватній  власності,  а  також  є  землі  лісового
господарства.

Директор  департаменту  екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської
обласної  військової  адміністрації  Дубровського  В.Ю.,  керуючись  клопотанням
Кетрисанівської  сільської  ради,  запропонував  виключити  з  проєкту  рішення  5
нових територій із 13, що планувалося заповідати, а саме: ландшафтні заказники
“Балка  Тарасівська”,  “Балка  Береславська”,  “Урочище  Завадівське”,  “Урочище
Жовтневе” та “Урочище Ударне”.

Взяли участь в обговоренні: Дрозд Ю.В.
За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії поставив  на

голосування наступну пропозицію:
“1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  внести  зміни  до

запропонованого  проєкту  рішення  обласної  ради  з  даного  питання,
виключивши  із  переліку  територій  і  об’єктів,  що  планується  оголосити
територіями та  об’єктами  природно-заповідного  фонду  місцевого  значення,
ландшафтні  заказники,  а  саме:  “Балка  Тарасівська”,  “Балка  Береславська”,
“Урочище Завадівське”, “Урочище Жовтневе” та “Урочище Ударне”.”

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 130 (додаються).

2. Про  звіт  про  результати  виконання  програми  економічного  і
соціального розвитку Кіровоградської області на 2022 рік.

Слухали: заступника  директора  департаменту  економічного  розвитку  та
торгівлі  Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації  Соломахі  С.Г.  про
результати  виконання  програми  економічного  і  соціального  розвитку
Кіровоградської області на 2022 рік.

В ході обговорення встановлено, що попри складну ситуацію, яка склалася в
області  через  проведення  бойових  дій  в  Україні,  і  як  наслідок,  призупинення
роботи промислових підприємств, відтік працездатного населення з ринку праці,
обмеженістю  або  відсутністю  фінансування  з  державного  бюджету  тощо,
вживалися всі можливі заходи щодо виконання завдань програми економічного і
соціального розвитку Кіровоградської області на 2022 рік.

В обговоренні взяли участь: Дрозд Ю.В.



За результатами обговорення головуючий поставив на голосування наступну
пропозицію:

“1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати депутатам обласної ради підтримати запропонований проєкт

рішення обласної ради з даного питання.”.
Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 131 (додаються).

3. Про звіт про стан виконання у 2022 році Плану заходів на 2021-2023
роки із  реалізації  Стратегії  розвитку Кіровоградської  області  на 2021-2027
роки.

Слухали: заступника  директора  департаменту  економічного  розвитку  та
торгівлі   Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації  Соломахі  С.Г.  про
стан  виконання  у  2022  році  Плану  заходів  на  2021-2023  роки  із  реалізації
Стратегії розвитку Кіровоградської області на 2021-2027 роки.

Взяли участь в обговоренні: Дрозд Ю.В.
За  результатами обговорення голова постійної комісії Дрозд Ю.В. поставив

на голосування наступну пропозицію:
“1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати депутатам обласної ради підтримати запропонований проєкт

рішення обласної ради з даного питання.”.
Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 132 (додаються).

4. Про звіт про виконання обласного бюджету за 2022 рік.
Слухали: інформацію в.о. директора департаменту фінансів Кіровоградської

обласної  військової  адміністрації  Анісімової  А.М.  та  голови  постійної  комісії
обласної  ради  з  питань  бюджету,  фінансів  та  інвестицій  Коваленка  С.П.  про
виконання обласного бюджету за 2022 рік.

З огляду на зазначене, за результатами обговорення голова постійної комісії
поставив на голосування наступну пропозицію:

“1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати депутатам обласної ради підтримати запропонований проєкт

рішення обласної ради з даного питання.”.
Інших зауважень і пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 133 (додаються).



5. Про  зміни до обласного бюджету на 2023 рік.
Слуха  ли:   інформацію в.о. директора департаменту фінансів Кіровоградської

обласної  військової  адміністрації  Анісімової  А.М.  про  внесення  змін  до
обласного  бюджету  на  2023  рік,  метою  яких  є  затвердження  додаткових
бюджетних призначень головним розпорядникам коштів обласного бюджету за
рахунок  додаткового  фінансового  ресурсу  (міжбюджетних  трансфертів  та
залишків коштів обласного бюджету, що утворилися на початок  2023 року), та
інформацію з даного  приводу  голови постійної  комісії  обласної  ради з питань
бюджету, фінансів та інвестицій Коваленка С.П.

За  наданою  інформацією,  проєктом  рішення  з  даного  питання
передбачається  підтримати  проєкт  розпорядження  начальника  Кіровоградської
обласної  військової  адміністрації  "Про  внесення  змін  до  розпорядження
начальника Кіровоградської обласної військової адміністрації від 21 грудня 2022
року № 1016-р "Про обласний бюджет Кіровоградської області на 2023 рік".

Проєктом розпорядження, зокрема, передбачається:
збільшити  доходи  обласного  бюджету  на  10  968  193  грн,  у  тому  числі:

збільшити доходи загального фонду на 8 205 102 грн, у тому числі за рахунок
трансфертів  з  державного  бюджету  –  на  7  088  700  грн,  субвенцій  з  інших
місцевих бюджетів – на 1 116 402 грн; збільшити доходи спеціального фонду за
рахунок субвенцій з інших місцевих бюджетів – на 2 763 091 грн;

збільшити видатки обласного бюджету на 110 234 193 грн (загальний фонд
–  на  47  039  702  гон,  спеціальний  фонд  –  на  63 194 491 грн),  у  тому  числі  за
рахунок  залучення  вільного  залишку  коштів  загального  фонду  обласного
бюджету, що утворився станом на 01 січня 2023 року, у сумі 69 674 000 грн та
залишків коштів спеціального фонду обласного бюджету, що утворилися станом
на 01 січня 2023 року, у сумі 29 592 000 грн;

збільшити  обсяги  надання  кредитів  із  спеціального  фонду  обласного
бюджету  на  634  200  грн  за  рахунок  залучення  залишків  коштів  спеціального
фонду обласного бюджету, що утворилися станом на 01 січня 2023 року,

а також внести зміни до відповідних додатків розпорядження.
Коваленко  С.П.  також  доповнив  інформацію  та  повідомив,  що  24  квітня

відбудеться засідання постійної комісії обласної ради з питань бюджету. Фінансів
та інвестицій. На який планується рекомендувати ряд змін до запропонованого
проєкту  розпорядження  начальника  Кіровоградської  обласної  військової
адміністрації "Про внесення змін до розпорядження начальника Кіровоградської
обласної  військової  адміністрації  від  21  грудня  2022  року  №  1016-р  "Про
обласний бюджет Кіровоградської області на 2023 рік".

За  результатами  обговорення,  головуючий поставив  на  голосування
наступну пропозицію:

“1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати депутатам обласної ради підтримати запропонований проєкт

рішення обласної ради з даного питання.”.
Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 134 (додаються).



6. Про звіт про результати виконання обласної програми забезпечення
молоді житлом на 2018-2022 роки.

Слухали: інформацію в.о. начальника відділення Державної спеціалізованої
фінансової  установи  “Державний  фонд  сприяння  молодіжному  житловому
будівництву”  “Кіровоградське  регіональне  управління”  Рибалко І.А.  про
результати виконання обласної програми забезпечення молоді житлом на 2018-
2022 роки.

За наданою інформацією, завдання та заходи Програми забезпечення молоді
житлом  на  2018-2022  роки  за  рахунок  коштів  обласного  бюджету  виконані
повністю, було надано 4 (чотири) кредити на придбання житла для молодих сімей
на  загальну  суму  2243,8  тис  грн.  Заходи  Програми  за  рахунок  державного
бюджету,  а  також  бюджетів  органів  місцевого  самоврядування  не  виконані,  у
зв’язку з відсутністю фінансування програми  (надання пільгових довгострокових
кредитів  для  будівництва  (придбання)  житла)  із  державного  та  місцевих
бюджетів.  Оскільки  показники  програми  виконані  не  в  повному  обсязі  та
залишаються актуальними, розроблено Програму забезпечення молоді житлом на
2023-2025 роки.

Взяли участь в обговоренні: Дрозд Ю.В.
Враховуючи Порядок формування обласних цільових програм, моніторингу

та  звітності  про  їх  виконання,  затверджений  рішенням  обласної  ради  від
30 березня  2007  року  №191  (із  змінами),  за  результатами  обговорення  голова
постійної комісії Дрозд Ю.В. поставив на голосування наступну пропозицію:

“1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати Кіровоградській обласній військовій адміністрації подати на

розгляд  обласної  ради  відповідний  проєкт  рішення  “Про  заключний  звіт  про
виконання  обласної  програми  забезпечення  молоді  житлом  на  2018-2022  роки”,
оформлений згідно з Регламентом Кіровоградської обласної ради.”.

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 135 (додаються).

7. Про  звіт  про  виконання  програми  створення  та  впровадження
містобудівного  кадастру  Кіровоградської  області  на  2022-2024  роки,  за
ІІ півріччя 2022 року.

Слухали: інформацію  начальника  управління  регіонального  розвитку,
містобудування та архітектури Кіровоградської обласної військової адміністрації
Кулікової  В.В.  про  виконання  програми  створення  та  впровадження
містобудівного кадастру Кіровоградської області на 2022-2024 роки за ІІ півріччя
2022 року.

Було зазначено, що відповідно до рішення Кіровоградської обласної ради від
23 грудня 2021 року №220 “Про обласний бюджет Кіровоградської  області  на
2022  рік”  (зі  змінами),  на  фінансування  заходів  вищезазначеної  Програми  у
2022 році  кошти  не  передбачалися,  але  управлінням  регіонального  розвитку,
містобудування та архітектури обласної військової адміністрації ведеться робота
з реалізації Програми в частині заходів, які не потребують фінансового ресурсу. 



За результатами обговорення голова постійної комісії  Дрозд Ю.В. поставив
на голосування наступну пропозицію:

“1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Визнати  стан  виконання  заходів  програми  створення  та  впровадження

містобудівного кадастру Кіровоградської  області  на 2022-2024 роки за ІІ півріччя
2022 року задовільним.”.

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 136 (додаються).

8. Про  реалізацію  заходів  Програми  підтримки  енергомодернізації
житлових  будинків  об’єднань  співвласників  багатоквартирних  будинків
Кіровоградської області на 2022-2023 роки.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  житлово-комунального
господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу  Кіровоградської  обласної
військової адміністрації Довжук О.В. про реалізацію заходів Програми підтримки
енергомодернізації  житлових  будинків  об’єднань  співвласників
багатоквартирних будинків Кіровоградської області на 2022-2023 роки.

Як зазначено,  кошти на виконання заходів  Програми заплановані  в обсязі
7,0 млн.грн., з яких у 2022 році – 4,0 млн.грн, проте в умовах воєнного стану в
Україні видатки обласного бюджету для надання фінансової допомоги ОСББ на
реалізацію  проєктів  при  впровадженні  заходів  з  енергомодернізації  в  рамках
Програми Фонду енергоефективності “Енергодім” не передбачені.

Після  завершення  воєнного  стану  в  Україні  та  зняття  обмежень,
встановлених постановою Кабінету Міністрів України від 09 червня 2021 року
№590  (зі  змінами)  "Про  затвердження  Порядку  виконання   повноважень
Державною  казначейською службою  в особливому режимі в умовах воєнного
стану",  згідно з якою видатки органів місцевого самоврядування на реалізацію
місцевих  програм  з  підвищення  енергоефективності  житлового  фонду  буде
віднесено  до  пріоритетних,  обласною  військовою  адміністрацією  буде
ініційовано  питання  щодо  передбачення  в  обласному  бюджеті  видатків  на
реалізацію  заходів  обласної  програми  підтримки  енергомодернізації  житлових
будинків ОСББ.

В обговоренні взяли участь: Дрозд Ю.В.
За результатами обговорення голова постійної комісії  Дрозд Ю.В. поставив

на голосування наступну пропозицію:
“Інформацію з даного питання взяти до відома.”.
Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 137 (додаються).



9. Про роботу ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.
Слухали: інформацію  в.о.  генерального  директора  ОКВП  “Дніпро-

Кіровоград”  Пісного  О.О.  та  директора  департаменту  житлово-комунального
господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу  Кіровоградської  обласної
військової адміністрації Довжук О.В. про роботу ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

Пісний О.О. надав коротку інформацію стосовно ситуації,  яка склалася на
підприємстві  в  період  виконання  ним  обов'язків  керівника,  у  тому  числі:
зростання  аварійних  ситуацій  на  мережах  централізованого
водопостачання,  зокрема  припинення  подачі  води  споживачам  03  грудня
2022 року та 11 січня 2023 року, в результаті аварій на районному водопроводі
"Дніпро-Кіровоград";  щодо  фінансово-господарської  діяльності  підприємства,
стану  збереження  та  ефективності  використання  майна  підприємства,  про
виконання ним функціональних обов’язків.

В обговоренні взяли участь: Дрозд Ю.В., Кайдаш Ю.А., Коваленко С.П.
За результатами обговорення, оскільки запропонованим проєктом рішення з

даного питання передбачається надання обласною радою оцінки роботі керівника
обласного комунального виробничого підприємства "Дніпро-Кіровоград", голова
постійної комісії Дрозд Ю.В. поставив на голосування наступну пропозицію:

“1. Інформацію з даного питання взяти до відома.

2. Внести зміни до проєкту рішення з даного питання, а саме: виключити пункт
3  із  запропонованого  проєкту  рішення,  оскільки  прийняття  констатуючого
документу не потребує контролю за його виконанням.

3. Рекомендувати депутатам обласної  ради визнати роботу  в.о.  генерального
директора обласного комунального виробничого підприємства "Дніпро-Кіровоград"
ПІСНОГО Олександра незадовільною.

4. Рекомендувати депутатам обласної ради підтримати запропонований проєкт
рішення  обласної  ради  з  урахуванням  зауважень  від  постійної  комісії  обласної
ради.”.

Інших зауважень і пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 4 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 1 осіб (Тесленко А.В.)

Вирішили: Прийняти висновки № 138 (додаються).

10.Про інвестиційну програму ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на 2023 рік та
план розвитку ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на 2023-2027 роки.

Слухали: інформацію  в.о.  генерального  директора  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград”  Пісного  О.О.  та  директора  департаменту  житлово-комунального
господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу  Кіровоградської  обласної
військової  адміністрації  Довжук  О.В.  про  розроблену  інвестиційну  програму
ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  на  2023  рік  та  план  розвитку  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград” на 2023-2027 роки (вхідний № 01-32/3132 від 19.12.2022 року).

Як  було  зазначено,  Національною  комісією,  що  здійснює  державне
регулювання у сферах енергетики та комунальних послуг, внесено зауваження до
наданих  документів,  враховуючи  які,  підприємством  проведено  коригування
пункту  1.2.2.  додатку  5  “Річний  інвестиційний  план  використання  коштів  у



першому  році  плану  розвитку  на  2023  рік”  в  частині  джерела  фінансування
заходу (вхідний № 01-32/772 від 20.03.2023 року) та направлено обласній раді для
врахування під час розгляду питання.

За результатами обговорення,  враховуючи Положення про постійні комісії
обласної  ради,  затверджене  рішенням  Кіровоградської  обласної  ради  від
23 грудня  2020  року  №  19,  голова  постійної  комісії  Дрозд  Ю.В. поставив  на
голосування наступну пропозицію:

“1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  голові  Кіровоградської  обласної  ради  згідно  з  пунктом  5

частини шостої статті 55 Закону України “Про місцеве самоврядування в Україні”
доручити  постійній  комісії  обласної  ради  з  питань  власності  опрацювати надані
ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  документи  та  внести  на  розгляд  обласної  ради
відповідний  проєкт  рішення  “Про  погодження  інвестиційної  програми  ОКВП
“Дніпро-Кіровоград” на 2023 рік та плану розвитку ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на
2023-2027 роки”.

3. Рекомендувати голові Кіровоградської обласної ради відповідно до пункту
12.8 Регламенту Кіровоградської обласної ради зняти з контролю наступні рішення
обласної ради:

від  25  вересня  2020  року  № 808  “Про погодження інвестиційної  програми
ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на 2021 рік”;

від 30 березня 2021 року № 101 “Про внесення змін до інвестиційної програми
ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на 2021 рік”;

від  17  вересня  2021  року  №  150  “Про  погодження  внесення  змін  до
інвестиційної програми ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на 2021 рік”.

4. Повторно  розглянути  зазначене  питання  за  результатами  розгляду  його
постійною комісією обласної ради з питань власності.”.

Інших зауважень і пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 139 (додаються).

11.Про  звернення  ФОП  Анісова  Олексія  Володимировича  стосовно
внесення  змін  до  Правил  приймання  стічних  вод  до  системи
централізованого водовідведення.

Слухали: інформацію  в.о.  генерального  директора  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград”  Пісного  О.О.  та  директора  департаменту  житлово-комунального
господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу  Кіровоградської  обласної
військової  адміністрації  Довжук  О.В.  про  звернення  ФОП  Анісова  Олексія
Володимировича стосовно внесення змін до Правил приймання стічних вод до
системи централізованого водовідведення.

Було  зазначено,  що  зміни  до  Правил  приймання  стічних  вод  до  систем
централізованого  водовідведення  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  наразі  не
вносяться,  що  пов'язане  із  проведенням  реконструкції  каналізаційних  очисних
споруд у місті  Кропивницькому за кошти Світового банку. Завершення повної
реконструкції  каналізаційних  очисних  споруд  заплановано  на  червень  місяць
2023  року.  Після  завершення  робіт  з  реконструкції  та  пусконалагоджувальних
робіт  цілого  комплексу  очисних  споруд  та  введення  його  в  експлуатацію,



підприємством будуть внесені зміни до Технологічного регламенту з експлуатації
споруд  та  мереж  централізованого  водовідведення  (відведення  та  очищення
стічних вод), проведено розрахунок ГДС, внесено зміни до дозволу на спеціальне
водокористування та після отримання всіх дозвільних документів буде проведено
перерахунок ДК для Правил приймання стічних вод до систем централізованого
водовідведення  ОКВП  “Дніпро-  Кіровоград”  (орієнтовно  вересень  місяць
2023 року).

За результатами обговорення  голова постійної комісії  Дрозд Ю.В. поставив
на голосування наступну пропозицію:

“1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  після  внесення  зміни  до

Технологічного  регламенту  з  експлуатації  споруд  та  мереж  централізованого
водовідведення (відведення та очищення стічних вод) та отримання всіх дозвільних
документів:

провести  перерахунок допустимих концентрації забруднюючих речовин;
спільно  з  департаментом  житлово-комунального  господарства  та  паливно-

енергетичного  комплексу  Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації
підготувати  та  внести  на  розгляд  обласної  ради  відповідний  проєкт  рішення  з
порушеного ФОП Анісов О.В. питання.”.

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 140 (додаються).

12.Про звернення  Наталії  ДЯЧЕНКО,  мешканки  м.  Кропивницький,
шодо  звернення  депутатського  корпусу  Кіровоградської  обласної  ради  до
Верховної  Ради  України  в  частині  необхідності  внесення  змін  до  Закону
України «Про комерційний облік теплової енергії та водопостачання».

Слухали: інформацію  в.о.  генерального  директора  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград”  Пісного  О.О.  та  директора  департаменту  житлово-комунального
господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу  Кіровоградської  обласної
військової  адміністрації  Довжук  О.В.  про  звернення  Наталії  ДЯЧЕНКО,
мешканки м. Кропивницький, шодо прийняття звернення депутатського корпусу
Кіровоградської обласної ради до Верховної Ради України в частині необхідності
внесення  змін  до  Закону  України  «Про  комерційний  облік  теплової  енергії  та
водопостачання».

Зважаючи на актуальність та соціальну значимість питання, та, оскільки його
вирішення можливе тільки на законодавчому рівні, за результатами обговорення
голова  постійної  комісії  Дрозд  Ю.В. поставив  на  голосування  наступну
пропозицію:

“1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  спільно  з  департаментом

житлово-комунального  господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу
Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації  за  результатами  опрацювання
законодавства  в  частині  комерційного  обліку  водопостачання  та  його  порядку
нарахування надати на розгляд обласної ради відповідний проєкт рішення обласної
ради “Про звернення до Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України щодо



врегулювання на законодавчому рівні проблемного питання відносно комерційного
обліку водопостачання”.”.

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 141 (додаються).

13.Про проєкт Закону України “Про особливості управління обʼєктами
державної  власності  в  лісовій  галузі  та  порядок  утворення  та  діяльності
спеціалізованого  державного  лісогосподарського  акціонерного  товариства
“Ліси України”.

Слухали: інформацію  голови  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань
житлово-комунального  господарства,  будівництва  та  використання  природних
ресурсів Дрозда Ю.В. та обговоривши проєкт Закону України “Про особливості
управління обʼєктами державної власності в лісовій галузі та порядок утворення
та  діяльності  спеціалізованого  державного  лісогосподарського  акціонерного
товариства  “Ліси  України”,  враховуючи  ініціативу  депутатського  корпусу
Житомирської  обласної  ради  щодо направлення звернення до Верховної  Ради
України та Кабінету Міністрів України стосовно недопущення прийняття проєкту
Закону України «Про особливості  управління об’єктами державної  власності  в
лісовій галузі  та порядок утворення та діяльності  спеціалізованого державного
лісогосподарського  акціонерного  товариства  «Ліси  України»  в  редакції,
запропонованій  Державним  агентством  лісових  ресурсів  України,  а  також
долучивши до матеріалів його розгляду звернення депутатів Вінницької та Івано-
Франківської обласних рад з даного приводу.

За результатами обговорення  голова постійної комісії  Дрозд Ю.В. поставив
на голосування наступну пропозицію:

“1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Погодитися  із  зауваженнями  і  пропозиціями  обласних  рад,  що  згаданий

законопроєкт дійсно містить положення, які призведуть до порушення прав органів
місцевого самоврядування та суперечать чинному законодавству України.

3. Підтримати  позиції  Житомирської,  Вінницької  та  Івано-Франківської
обласних  рад  стосовно  недопущення  прийняття  проєкту  Закону  України  «Про
особливості управління об’єктами державної власності в лісовій галузі та порядок
утворення  та  діяльності  спеціалізованого  державного  лісогосподарського
акціонерного  товариства  «Ліси  України»  в  редакції,  запропонованій  Державним
агентством лісових ресурсів України.”.

Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 142 (додаються).

14.Про звільнення голови Кіровоградської обласної ради.
Слухали: інформацію  депутата  обласної  ради  Дрозда  Ю.В.  і  голови

Кіровоградської обласної ради Шульги С.П. стосовно проєкту рішення обласної
ради  “Про  звільнення  голови  Кіровоградської  обласної  ради  Шульги  С.П.”,



внесений на розгляд обласної ради депутатами обласної ради та, який передбачає
звільнення  голови  Кіровоградської  обласної  ради  Шульги  Сергія  Павловича  з
займаної  посади  та  дострокове  припинення  його  повноважень  голови
Кіровоградської обласної ради, без припинення повноважень депутата обласної
ради, враховуючи вимогу депутатів Кіровоградської обласної ради про внесення
розгляд Кіровоградської обласної ради зазначеного питання.

Голова обласної ради зазначив, що дійсно такий проєкт зайшов до обласної
ради 07 квітня 2023 року, звернулися з цим питанням 23 депутата обласної ради
та  доповідати  з  даного  питання  на  сесії  планує  Горбунов  Олександр
Володимирович-депутат Кіровоградської обласної ради. Враховуючи зазначене.
Планується  розглянути  дане  питання  на  сесії  обласної  ради,  що  відбудеться
25 квітня 2023 року. Також, голова Кіровоградської обласної ради поінформував,
що направив всім депутатам обласної ради свій звіт про роботу за 2022 рік та
готовий відповісти за запитання, якщо такі є.

Запитань не надійшло.
Голова  постійної  комісії  Дрозд  Ю.В. поставив  на  голосування  наступну

пропозицію:
“1. Інформацію з даного питання взяти до відома.”.
Інших пропозицій не надійшло.
Голосували: “за”- 5 осіб

“проти”- 0 осіб
“утрим.”- 0 осіб

Вирішили: Прийняти висновки № 143 (додаються).

Дрозд Ю.В. подякував всім присутнім членам комісії за співпрацю, нагадав
про пленарне засідання сесії обласної ради заплановано на 25 квітня 2023 року о
10.00 та просив винайти можливість взяти участь у засіданні сесії.

Голова Кіровоградської обласної ради Шульга С.П. також поінформував, що
на 24 квітня 2023 року планується засідання Президії обласної ради.

Голова постійної комісії       Ю. Дрозд

Секретар постійної комісії       А.Тесленко


